

REVISED PLAN PLAN RÉVISÉ

Statement of departmental objective: Active provision of bilingual services to the public in Canada and abroad
 Énoncé de l'objectif du ministère: Active provision of bilingual services to the public in Canada and abroad

Goals (in order of priority) Buts (par ordre de priorité)	Goals Buts		Results forecast		Résultats prévus		Respons. centre Centre de respons.	Control dates Dates de contrôle	
	Revised Révisé	New Nouveau	Current year	Upcoming yr	Planning year	Planning year		Monitoring Surveillance	Auditing Vérification
			Année courante 1985-86	Année finan- cière suivante 1986-87	1	2			
		Année de plan 1987-88	Année de plan 1988-89						
1.1 Revise the system establishing the minimal bilingual capacity at each post for the ensurance of the availability and the quality of services in English and French to the travelling Canadian public.		X	X				Official Languages Division	June/85	
1.2 Insure at all posts the active and direct availability of consular services in both official languages.		X	X				Posts	June/85	
1.3 To ensure that posts reflect the bilingual character of Canada through such things as posters, publications and the conduct of their many activities in the host country.		X	X				Posts	June/85	

- 19 -

REVISED PLAN PLAN RÉVISÉ

Statement of departmental objective: Prestation active de services bilingues au public canadien au pays et à l'étranger
 Énoncé de l'objectif du ministère: Prestation active de services bilingues au public canadien au pays et à l'étranger

Goals (in order of priority) Buts (par ordre de priorité)	Goals Buts		Results forecast		Résultats prévus		Respons. centre Centre de respons.	Control dates Dates de contrôle	
	Revised Révisé	New Nouveau	Current year	Upcoming yr	Planning year	Planning year		Monitoring Surveillance	Auditing Vérification
			Année courante 1985-86	Année finan- cière suivante 1986-87	1	2			
		Année de plan 1987-88	Année de plan 1988-89						
1.1 Réviser le système qui permet d'établir dans chaque mission une capacité bilingue minimale pour assurer la disponibilité et la qualité des services en français et en anglais au public voyageur canadien.		X	X				Direction des langues officielles	Juin/85	
1.2 Assurer dans toutes les missions la prestation active et directe des services consulaires dans les deux langues officielles.		X	X				Missions	Juin/85	
1.3 S'assurer que les missions reflètent le caractère bilingue du Canada tant par les éléments matériels tels que les affiches, les publications que par leurs diverses activités dans le pays hôte.		X	X				Missions	Juin/85	

- 19 -